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z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
 
z dnia 26 marca  2021 r. 
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P r o t o k ó ł   

 
 
 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
z dnia 26 marca 2021 roku pod przewodnictwem p. Pawła Pecury - Przewodniczącego 
Komisji. 
 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu  26 marca 2021 r.  swoją obecność odnotowało  
5 członków Komisji. Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym za pomocą środków 
komunikowania się na odległość art.15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.  
  

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie petycji z 14.12.2020 r. i 29.12.2020 r.  
3. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 
4. Sprawy różne.  

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 26 marca 2021 r.  
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił 
proponowany porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Wypracowanie projektu uchwały w sprawie petycji z 14.12.2020 r. i 29.12.2020 r.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zaproponował aby jako pierwszą wziąć pod 
analizę petycję z dnia 14.12.2020 r. Przewodniczący  Komisji przypomniał, że propozycja 
projektu uchwały była udostępniona dla członków Komisji na platformie e-sesja. 
Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura następnie odczytał projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przewodniczący  Komisji zwrócił uwagę, że Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji zobowiązana jest do ustosunkowania się do złożonej petycji a tym samym zajęcia 
stanowiska w sprawie. Z treści odczytanego projektu uchwały wynika, że Rada Miasta 
Ostrów Mazowiecka postanawia nie uwzględnić złożonej petycji.  

Radny p. Edward Podbielski odnosząc się do tematu złożonej petycji wyraził zdanie, 
że treść zawarta w petycji narusza zasady obowiązującego prawa.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zapytał czy członkowie Komisji mają jakieś 
uwagi co do przedstawionego projektu uchwały.  
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Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu przedłożonego projektu uchwały 
wyraziła zdanie, że Rada Miasta nie ma właściwych kompetencji ku temu aby uwzględnić 
złożoną petycję.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura odnosząc się do powyższej wypowiedzi 
radnej zwrócił uwagę, że również jest on zdania, że w tym celu powołane są inne instytucje.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu odczytanego uzasadnienia do 
przedłożonego projektu uchwały wyraziła zdanie, że według niej jest ono zasadne oraz 
wystarczające. Radna poinformował, że przychyla się do nie uwzględnienia przedłożonej 
petycji oraz treści zawartych w uzasadnieniu.  

Radny p. Edward Podbielski odnosząc się do tematu wyraził opinię, że każde inne 
rozwiązanie niż te, które zostało zawarte w propozycji projektu uchwały byłoby sprzeczne  
z prawem. Radny wyraził również danie, że rozpatrzenie petycji w innych sposób niż 
zaproponowany spowodowałby uchylenie podjętej uchwały w całości przez Wojewodę.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 
zaproponował poddanie pod głosowanie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
dotyczącego petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 26 marca 2021 r. 
wypracowała następujący projekt uchwały:  

Komisja postanowiła nie uwzględnić petycji Pana Arkadiusza Niuka z dnia 14 grudnia 
2020 r., dotyczącej wezwania Rady Miasta Ostrów Mazowiecka do pilnego przyjęcia uchwały 
w sprawie uznania za niedopuszczalne jakiegokolwiek działania władz międzynarodowych, 
krajowych czy lokalnych wykluczających społecznie mieszkańców miasta Ostrów 
Mazowiecka z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych, oraz uznania za 
zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów 
szczepionek na COVID-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i 
ponieść wszelkie koszty prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów 
poszczepiennych.   

Komisja powyższa stanowisko przyjęła : 

5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura następnie zaproponował odniesienie się do 
petycji z dnia 29 grudnia 2020 r. Przewodniczący  Komisji następnie odczytał treść projektu 
uchwały wraz z uzasadnienie celem zapoznania członków Komisji z jej treścią. Z treści 
zaproponowanego projektu uchwały wynikało, że Rada Miasta Ostrów Mazowiecka nie 
uwzględnia złożonej petycji. Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zapytał czy 
członkowie Komisji mają jakieś pytania lub uwagi co do przedstawionego projektu uchwały.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu dyskusji zwróciła uwagę, że 
przedstawiony projekt uchwały jest analogiczny w stosunku do poprzedniego projektu 
uchwały. Radna zauważyła, że podobnie jak w przypadku poprzedniej petycji przedstawiona 
petycja również przekracza kompetencje Rady Miasta. Radna wyraziła opinię, że jest za 
przedstawionym projektem uchwały oraz za nieuwzględnieniem złożonej petycji.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura w związku z brakiem dalszych pytań i 
uwag członków Komisji zaproponował wypracowanie następującego stanowiska w sprawię. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła w sprawie petycji z dnia 29.12.2020 r. 
dotyczącej wezwania Rady Miasta Ostrów Mazowiecka do uchwalenia w trybie pilnym 
uchwały w obronie praw, godności i wolności człowieka na terytorium Miasta Ostrów 
Mazowiecka nie uwzględnić złożonej petycji.  
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Komisja powyższa stanowisko przyjęła : 

5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się”.  

 

AD. 3 

Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu sprawozdania  
z pracy Komisji za 2020 rok przypomniał, że było ono dostępnie do zapoznania dla członków 
Komisji na platformie e-sesja.  

SPRAWOZDANIE 

z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczy 5 członków Komisji. W ciągu okresu spra-

wozdawczego Komisja odbyła 5 posiedzeń zgodnie z planem pracy Komisji na 2020 rok, 

zatwierdzonym Uchwałą Rady Miasta Nr. XIII/155/2020 z dnia 5 lutego 2020 r. Posiedzenia 

Komisji odbywały się również w trybie zdalnym za pomocą środków komunikowania się na 

odległość art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych wy-

wołanych nimi sytuacji kryzysowych.  

Komisja pracowała w oparciu o przyjęty i zatwierdzony przez Radę Miasta plan pracy, 

jak również rozpatrywała i analizowała sprawy bieżące zgodnie ze swoją właściwością.  

Problematyka rozpatrywanych zagadnień na posiedzeniach Komisji w okresie spra-

wozdawczym dotyczyła: 

 Wypracowania planu pracy Komisji; 

 Rozpatrywania i opiniowania skarg, wniosków oraz petycji kierowanych do 

Komisji. 

Wypracowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji opinie, wnioski oraz projekty 

uchwał przekładane były na sesjach Rady Miasta, a niektóre  z nich o charakterze porządko-

wym, kierowane były bezpośrednio do Burmistrza Miasta.  

W obradach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji udział brali: Burmistrz Miasta, Z-ca 

Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, dyrektorzy i kierownicy poszczegól-

nych jednostek i komórek organizacyjnych, w miarę potrzeb pracownicy Urzędu Miasta oraz 

inne osoby zainteresowane danym tematem.  

Komisja w głosowaniu: 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła przedstawione sprawozdanie.  

AD. 4 

Sprawy różne.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura poinformował, że w punkcie sprawy różne 
chciałby on zabrać głos w temacie szczepień przeciwko COVID-19. Przewodniczący  Komisji 
zauważył, że na terenie innych gmin w dowozie osób do punktu szczepień udział biorą 
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Straże Pożarne. Przewodniczący  Komisji wyraził zdanie, że zastanawia się jak powyżej 
przytoczona sytuacja przedstawia się w  naszym mieście.  

Radny p. Edward Podbielski odnosząc się do poruszonego powyżej tematu 
poinformował, że Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu wypracowała wniosek dotyczący 
dowozu przez Straż Miejską mieszkańców miasta do punktu szczepień w celu przyjęcia 
szczepienia przeciwko COVID-19. Radny poinformował, że drugim wypracowanym przez 
Komisję Rewizyjną wnioskiem był wniosek dotyczący rozważenia możliwości obniżenia 
podatków dla przedsiębiorców z terenu miasta. Radny wyraził zdanie, że jest za udzieleniem 
przedsiębiorcom pomocy nawet kosztem zwiększenia przez miasto deficytu. Radny zwrócił 
uwagę, że w/w działanie ze strony miasta byłyby gestem solidarności wobec lokalnych 
przedsiębiorców. Radny poinformował, że kolejnym wnioskiem Komisji Rewizyjnej było 
dołożenie większych starań w zakresie utrzymania porządku i czystości na terenie miasta po 
okresie zimowym.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu dowozu osób z terenu miasta do 
punktu szczepień zwróciła uwagę, że na stronie Urzędu Miasta zamieszczona została 
informacja, że osoby, które mają problem z dotarciem do punktu szczepień mogą zgłaszać 
się do Urzędu Miasta w celu uzyskania pomocy w zakresie transportu.  

Radny p. Edward Podbielski odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnej zwrócił 
uwagę, że osoby starsze lub niepełnosprawne często nie mają dostępu do internetu lub nie 
umieją się nim posługiwać wobec czego tego rodzaju komunikat nie dociera do osób 
zainteresowanych. Radny w związku z powyższym zaproponował rozpowszechnienie 
powyższej informacji w sposób bardziej dostępny dla mieszkańców miasta.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu dyskusji 
zaproponował jaki rozwiązanie rozpowszechnienie informacji poprzez zamieszczenie jej np. 
na słupach ogłoszeniowych usytuowanych na terenie miasta.  

Radna p. Beata Herman nawiązując do tematu dyskusji jako rozwiązanie 
zaproponował aby punkt szczepień umawiając termin szczepienia udzielał informacji  
dotyczącej możliwości dowozu mieszkańców miasta do punktu szczepień.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu zwrócił uwagę, że 
faktem jest, że wielu mieszkańców ma problem z dotarciem do punktu szczepień jak również 
nie ma świadomości o możliwości pomocy miasta w zakresie dowozu do punktu szczepień. 
Przewodniczący  Komisji poinformował, że na chwilę obecną w powiecie trwają prace nad 
spotem reklamowym zawierającym szczegółowe informacje jak zarejestrować się na 
szczepienie przeciwko COVID-19. Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zauważył, że 
w/w spocie zasadnym działaniem było rozszerzenie informacji o informację dotyczącą 
możliwości dowozu osób potrzebujących do punktu szczepień. Przewodniczący  Komisji 
wyraził zdanie, że w pełni rozumie intencyjny wniosek wypracowany przez Komisję 
Rewizyjną. Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zaproponował aby z Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji również wyszedł wniosek dotyczący wzmocnienia przekazu informacji w 
zakresie możliwości dowozu do punktu szczepień oraz o możliwość dowozu mieszkańców 
miasta do punktu szczepień.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 26 marca  2021 r. 

wpracowała następujący wniosek: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwraca się z prośbą do Burmistrza Miasta  

p. Jerzego Bauera  o przeanalizowanie możliwości dowozu przez Straż Miejską mieszkań-

ców miasta(osób starszych, chorych i samotnych)  nieposiadających środka transportu do 

punktu szczepień w celu przyjęcia szczepienia przeciwko COVID-19. Równocześnie Komisja 

zwraca się  o wzmocnienie przekazu informacji w zakresie możliwości dowozu do punktu 

szczepień.  
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Powyższy wniosek został przyjęty 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Radny p. Michał Kacprzak odniósł się do wielokrotnie już poruszanego tematu 
związanego z uciążliwością smogu na ul. 11-go Listopada.  Radny zwrócił uwagę, że 
mieszkańcy w/w osiedla uskarżają się na mieszkańca, który w dalszym ciągu bardzo 
zanieczyszcza powietrze poprzez spalanie odpadów nie przeznaczonych do tego celu. 
Radny w związku z powyższym zapytał jakie procedury zostały podjęte ze strony miasta w 
celu rozwiązania zaistniałego problemu. Radny zapytał również na jakim etapie na chwilę 
obecną znajduje się przedmiotowa sprawa oraz czy istnieją jakieś przesłanki ku temu aby 
tym mieszkańcom pomóc, czy są realne szanse na to aby zaistniały problem załagodzić. 
Radny zwrócił się z prośbą o przygotowanie powyższej informacji na najbliższe posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego.  

Radny p. Edward Podbielski odnosząc się do powyższej poruszonego tematu zwrócił 
uwagę, że mieszkaniec, o którym mowa jest tak nie reformowalnym mieszkańcem miasta, że 
w kadencji kiedy funkcje burmistrza pełnił Pan Władysław Krzyżanowski proponowano mu, 
na koszt miasta podłączenie do sieci ciepłowniczej miasta. Radny zauważył, że również 
powyższe propozycja spotkała się z odmową ze strony mieszkańca.  

Przewodniczący  Komisji p. Paweł Pecura zapytał czy członkowie Komisji mają 
jeszcze jakieś pytania w punkcie sprawy różne. W związku z dalszym brakiem pytań 
Przewodniczący  Komisji zaproponował zamknięcie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji.  

 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

Paweł Pecura 

 

 

 

 

Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady.  

 


